
Styremøte 3, 10.05.22 

Agder Travforbund 

Tilstede: Kai Sundberg, Leif Tønnessen, Steven Bogstrand Thorkildsen, Torleif Sør-Reime 

Øvrige: Jeanett Topland Vereide 

Ikke møtt: Hege Fatland og Elin Gumpen 

Innkallingen godkjent 

Agenda:  

Sponsor trekamp 

Revidert budsjett 

Midler i samarbeid med driftselskapet 

Vårkonferansen 

Budsjett:  

Leder gikk gjennom revidert budsjett. Budsjettet ble diskutert. 

Vedtak: Innvilget 100 000,- i samarbeid til bruk til tiltak rettet mot travet. Vedtok budsjett 

Trekampen:  

Styret har diskutert og kommet frem til at vi gjør som i fjor og sponser med 5000,- 

Vedtak: sponser trekampen med kr. 5000,-  

Vårkonferansen:  

Jeanett skal lage en spørreundersøkelse på facebook om hva folk vil ha av temakvelder. Vi skal ha en 

spillopplæringskveld og en mediaopplærings kveld. 

Bilder av vinnere på løpsdager. 

Eventuelt:  

Aktivitetsstallen: 

Driften er tilfredstillende. 

Ponni NM:  

ST AS har ponni NM i år. Det skal gå på lørdagen på sommertravet. Forbundet skal ha møte med 

driftsselskapet og ponniutvalget. 

Hestesporten/Epona:  

Kai er blitt tatt kontakt med om mulighet for å være med på videre drift av  Epona. Innkalt til møte 

med dem. 

 

 



Høstkonferanse:  

Høstkonferansen er i samarbeid med Vestenfjeldske og Rogaland og skal være her nede. Dette blir 

helgen 16-18 september.  

 

 

Kristiansand 10.05-2022 

 

_________________   ____________________ __________________ 

Kai Sundberg, leder   Torleif Sør- Reime  Elin Gumpen 

 

___________________   ____________________ 

Hege Fatland    Leif Tønnesen 

 


